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Από το πρακτικό της  5
ης

 /27-05-2021   Τακτικής Συνεδρίασης  του Συμβουλίου  της  

Κοινότητας Αγίου Στεφάνου Δήμου  Διονύσου. 
Σήμερα   την  27 Mαϊου  2021  ημέρα  Πέμπτη  και ώρα 19:00  το  Συμβούλιο της  
Κοινότητας Αγίου Στεφάνου  συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση  ύστερα από την  υπ' αρ.  
16769/21-05-2021   Πρόσκληση που δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε (με email) σε κάθε  
Τοπικό  Σύμβουλο χωριστά και στον Πρόεδρο του Συμβουλίου   δια  περιφοράς   σύμφωνα 
με τις διατάξεις της : 
α) από 11-03-2020  ΠΝΠ (ΦΕΚ 55Α/11-03-2020 Tεύχος Α΄,άρθρο 10 .παρ. 1) και 
β) από  20-09-2020  ΑΔΑ:ΩΩΔΩ46ΜΤΛ6-2ΞΧ  "Μέτρα  και ρυθμίσεις  στο πλαίσιο  
ανάγκης  περιορισμού της διασποράς του κορωνοϊού "  σε  συνδυασμό με τις διατάξεις του 
άρθρου 95 "Σύγκληση και λειτουργία του Δ.Σ."  και  του άρθρου 96 “Τόπος 
συνεδρίασης ,απαρτία και λήψη αποφάσεων του Δ.Σ." του Ν.3463/06 (ΚΔΚ)  όπως 
τροποποιήθηκαν και ισχύουν, για συζήτηση και λήψη απόφασης  στο  παρακάτω   1ο θέμα    
της ημερήσιας διάταξης: 
 
Πριν από την έναρξη της τακτικής συνεδρίασης ο Πρόεδρος του Συμβουλίου διαπίστωσε 
(με τηλεφωνική επικοινωνία ή  email ) την ύπαρξη απαρτίας  των Μελών του  Συμβουλίου  
ότι σε σύνολο έντεκα (11)  μελών του Συμβουλίου,, βρέθηκαν παρόντα   οι  εννέα   ( 9 )   οι 
εξής  παρακάτω : 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ :                                  ΑΠΟΝΤΕΣ: 
1.  ΜΠΑΜΠΑΝΙΚΑΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ                              1.  ΣΤΑΜΟΥΛΗΣ  ΧΡΗΣΤΟΣ 

2.  ΙΣΣΑΡΗΣ  ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ                                              2.  ΜΠΑΛΤΑΣ  ΚΩΝ/ΝΟΣ 

3.  ΣΤΑΙΚΟΓΛΟΥ ΣΤΑΜΑΤΙΑ                                              
4.  ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ  ΜΙΧΑΗΛ   
5.  ΠΑΓΚΑΛΟΣ ΜΑΡΙΟΣ     
6.  ΔΗΜΗΤΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ  ΑΝΝΕΤΑ  
7.  ΠΟΛΙΤΑΚΗ  ΦΡΟΣΩ                                               
8.  ΧΑΜΟΠΟΥΛΟΥ  ΦΡΟΣΩ                                          
9.  ΒΟΥΤΣΑΣ  ΚΑΡΑΤΖΑΣ     
 

Οι  απόντες  Τοπικοί Σύμβουλοι  αφού νομίμως και εμπροθέσμως  ενημερώθηκαν,δεν  
επικοινώνησαν με email ή τηλεφωνικώς  κατά την διάρκεια της σημερινής συνεδρίασης . 
 

Στη συνεδρίαση  τα  πρακτικά  τηρήθηκαν από την  κα Γεροντογιάννη Ιωάννα ,Υπάλληλο 
του Δήμου  Διονύσου στη  Κοινότητα  Αγ. Στεφάνου .  
 

     
  5η      Τακτική  Συνεδρίαση   

      στις  27/05/2021 

     Αρ. Απόφασης : 17η/2021 



Αριθμός  Απόφασης:  17η/2021 

Θέμα  1ο  της 
    

H. Δ. : 
« Συζήτηση  και λήψη απόφασης  για την  κατασκευή  Υπόγειας Διάβασης στο ύψος του  
Σιδηροδρομικού Σταθμού του ΟΣΕ  στον Άγιο Στέφανο  με  αφορμή την Παρουσίαση της 
Προμελέτης της ΕΡΓΟΣΕ  »   
 

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα: 
Α) Με τις διατάξεις του άρθρου 83  του  N. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης –«Πρόγραμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ»   το 
οποίο αντικαθίσταται από το άρθρο 84 του Ν 4555/2018  του <<ΚΛΕΙΣΘΕΝΗ>>   ορίζει  
τα  εξής  :  
Άρθρο 84 : 
-  παρ  1 : Το Συμβούλιο της  Κοινότητας άνω των (300) τριακοσίων κατοίκων  ασκεί τις  
ακόλουθες αρμοδιότητες εντός  των ορίων της κοινότητας :  
α) εκφράζει γνώμη και διατυπώνει προτάσεις προς το Δημοτικό Συμβούλιο ,για την 
εκτέλεση νέων έργων εντός της Κοινότητας ,καθώς και για τη συντήρηση και τη 
λειτουργία των έργων πυ έχουν εκτελεστεί , 
-  παρ  2 :  Το Συμβούλιο της  Κοινότητας διατυπώνει  επίσης γνώμη και προτάσεις είτε με 
δική του πρωτοβουλία είτε κατόπιν παραπομπής από τα αρμόδια όργανα του Δήμου σχετικά 
με τα ακόλουθα θέματα : 
γ) την πολεοδομική  ανάπτυξη και  ανάπλαση  της περιοχής  
ε)  την κυκλοφορία και τη συγκοινωνία  της περιοχής της  Κοινότητας  ,  
στ) την προστασία του φυσικού  και πολιτιστικού περιβάλλοντος την αναβάθμιση της 
αισθητικής  περιοχών καθώς και την καθαριότητα αυτών  
 
Ο Πρόεδρος  του Συμβουλίου της  Κοινότητας Αγ. Στεφάνου  μετά τα παραπάνω και με  
αφορμή την Παρουσίαση της Προμελέτης της ΕΡΓΟΣΕ εισηγείται  στους Συμβούλους   το 
1ο θέμα της Η.Δ. υπενθυμίζοντας τους ότι το θέμα αυτό έχει  απασχολήσει την Πόλη μας 
και παλαιότερα  σχεδόν από το 1990  όπου τους αναφέρει ότι τότε προτάθηκαν οι 
παρακάτω  προτεινόμενες λύσεις – σκέψεις με κριτήριο να  αντιμετωπιστούν ζητήματα  
ασφαλείας που θα  προέκυπταν  σε συνδυασμό με την υλοποίηση έργων  ανάπλασης και 
αναβάθμισης  της συγκεκριμένης περιοχής   : 
1η) Η συνέχιση των σιδηροδρομικών γραμμών μετά το Τατόϊ  oι οποίες προτάθηκε  να 
έχουν κατεύθυνση προς το στρατόπεδο της ΑΒΥΠ  και να  συνδέονται κατόπιν με τις 
υπάρχουσες γραμμές πριν τον Σταθμό των Αφιδνών ( Κιούρκα) . 
Στην  περίπτωση  αυτή  δίνεται λύση  στα προβλήματα του ΟΣΕ  που  ζητάει την αύξηση 
των ταχυτήτων  των συρμών του ώστε συγχρόνως να επιτευχθεί  η μείωση του χρόνου των 
δρομολογίων τους και θα προκύψουν  τα εξής  : 
     α) ή όλοι οι συρμοί να είναι εκτός του Αγίου Στεφάνου  όπου  η  προαστική εξυπηρέτηση    
         των πολιτών  θα  γίνεται με άλλα  συγκοινωνιακά  μέσα  μεταφοράς  , 
    β) ή να συνεχιστούν  τα δρομολόγια  των συρμών του ΟΣΕ  για Χαλκίδα και προς Αθήνα      
        να  γίνονται όπως και σήμερα  με τη χρήση της ίδιας  γραμμής  και 
2η) Η λεγόμενη  “υπογειοποίηση”  των γραμμών η οποία θεωρείται ως πλέον η 
ενδεδειγμένη λύση  έτσι ώστε να έχουμε  ενοποίηση  της  Πόλης  του Αγίου Στεφάνου χωρίς 
το σημερινό διαχωρισμό της. Με την   διαμόρφωση  ενός   τέτοιου υπόγειου σταθμού  θα  
έxoυμε  τα εξής : 
    -   πλήρη αναβάθμιση  της περιοχής , 
    -  κατάργηση της σημερινής  σιδερένιας γέφυρας  και 
    - ενοποίηση ολόκληρης της  Πόλης του Αγίου Στεφάνου σύμφωνα και με αυτά που 
      αναφέρονται στη σχετική μελέτη για την Ανάπλαση του Ιστορικού Κέντρου .  
 
Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος  ζητάει από τα Μέλη του Σ/λίου της Δ.Κ. Αγ. Στεφάνου    
να καταθέσουν τις προτάσεις τους σχετικά με την Παρουσίαση  Προμελέτης της  Εταιρείας  
ΕΡΓΟΣΕ για την Κατασκευή Υπόγειας Διάβασης στον Άγιο Στέφανο 



Στη  συνέχεια   ο Πρόεδρος κ. Μπαμπανίκας δίνει τον λόγο στους παρακάτω  Τοπ. 
Συμβούλους οι οποίοι  με τηλεφωνική  επικοινωνία τους κατά την διάρκεια του  
Συμβουλίου   δηλώνουν τα εξής  : 
-  ο  Τοπικός Σύμβουλος κ. ΄Ισσαρης  δηλώνει κατά στη πρόταση της ΕΡΓΟΣΕ και  
απορρίπτει την συγκεκριμένη πρόταση-μελέτη  της  ΕΡΓΟΣΕ  για  “Υπογειοποίηση” και 
θεωρεί ότι πρέπει να προτείνουν άλλη . Και προτείνει την διαμόρφωση    γέφυρας επάνω 
από τις γραμμές, από το σημείο που η  ΕΡΓΟΣΕ μπορεί να σκεπάσει τις γραμμές του 
τραίνου , η οποία θα  ενώσει την οδό Ηρώων Πολυτεχνείου με την Λεωφ. Μαραθώνος . 
Επίσης μας  ενημέρωσε ότι είχε  επικοινωνήσει και με τους άλλους Τ. Συμβούλους και  τους 
ανέφερε την πρότασή του. 
-  ο  Τοπικός Σύμβουλος  κ. Κασαπάκης  απορρίπτει την Προμελέτη της  ΕΡΓΟΣΕ για την 
Κατασκευή Υπόγειας Διάβασης στον Άγιο Στέφανο  και συμφωνεί και αυτός με την 
πρόταση του Τ. Σ/λου κου Ίσσαρη δηλώνοντα ότι δεν θέλουμε μια πόλη  όπως  είναι στην 
Λιοσίων. 
-   η  Τοπική Σύμβουλος  κα Πολιτάκη  για το συγκεκριμένο θέμα δηλώνει Παρούσα 
-  η  Τοπική Σύμβουλος  κα  Χαμοπούλου  αναφέρει ότι  είναι κατά της προμελέτης  της 
ΕΡΓΟΣΕ και συμφωνει με όσα πρότεινε ο Τ. Σ/λος  κ. ΄Ισσαρης 
-  ο  Τοπικός Σύμβουλος  κ.  Βουτσάς  μας δηλώνει και αυτός ότι είναι κατά της πρότασης-
μελέτη  της  ΕΡΓΟΣΕ  για  “Υπογειοποίηση” στον Άγιο Στέφανο  και συμφωνεί με την 
πρόταση του Τ. Σ/λου κου ΄Ισσαρη 
Στη  συνέχεια  οι παρακάτω  Τοπικοί Σύμβουλοι   με αποστολή ηλεκτρονικής επιστολής  
της (email) δηλώνουν τα εξής : 
-  η Τοπική Σύμβουλος κα Σταϊκόγλου αναφέρει ότι η πρόταση του ΟΣΕ  για 
υπογειοποίηση του δρόμου αντί των γραμμών είναι η μόνη εφικτή και πραγματοποιήσιμη  
αν θέλουμε να έχουμε  σταθμό τραίνου στην Πόλη μας .Και είναι σύμφωνη με την πρόταση 
του ΟΣΕ με την προυπόθεση  να διασφαλισθεί η δημιουργάι ασφαλούς πεζοδρομίου 
παράλληλου του δρόμου που να εξυπηρετεί πεζούς ,ΑΜΕΑ , καροτσάκια μωρών 
,ποδηλάτες κλπ.  χωρίς κίνδυνο .Επιπλέον να ολοκληρωθεί  η μελέτη με την επέκταση του 
υπάρχοντος PARKING  και  από την άλλη πλευρά του δρόμου αφού φύγουν τα 
παραπήγματα που υπάρχουν και  να  παραμείνουν μόνο τα όμορφα πέτρινα παραδοσιακά 
κτίρια του  Σταθμού του ΟΣΕ. 
-  ο  Τοπικός Σύμβουλος  κ. Πάγκαλος  καταθέτει από κοινού   ότι  συμφωνεί  με την 
πρόταση της Τ.  Σ/λου κα   Σταϊκόγλου 
-  η  Τοπική Σύμβουλος  κα  Δημητρακοπούλου  συμφωνεί σχετικά με την  υπογειοποίηση 
των γραμμών  γιατί θεωρεί ότι είναι η πλέον ενδεδειγμένη λύση έτσι ώστε να έχουμε  
ενοποίηση της Πόλης χωρίς τον σημερινό  διαχωρισμό της. 
Κλείνοντας  ο Πρόεδρος  κ. Μπαμπανίκας  δηλώνει και αυτός την θέση του ότι δεν 
συμφωνεί  με την πρόταση της ΕΡΓΟΣΕ γιατί θεωρεί ότι η πρόταση αυτή κόβει την Πόλη 
του Αγίου Στεφάνου στην μέση  και συμφωνει με την πρόταση  για διαμόρφωση    γέφυρας 
επάνω από τις γραμμές, από το σημείο που η  ΕΡΓΟΣΕ μπορεί να σκεπάσει τις γραμμές του 
τραίνου , η οποία θα  ενώσει την οδό Ηρώων Πολυτεχνείου με την Λεωφ. Μαραθώνος . 
Μετά τις  παραπάνω θέσεις  ο Πρόεδρος   τους προτείνει   να αποφασίσουν  .     

 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
                                       Με  ψήφους  3  Υπέρ ,  5 Κατά και 1 Παρών    
 
και εγκρίνουν την λήψη σχετικής απόφασης   κατά  της Παρουσίασης της Προμελέτης 
της  ΕΡΓΟΣΕ  για την  κατασκευή  Υπόγειας Διάβασης στο ύψος του  Σιδηροδρομικού   
Σταθμού του ΟΣΕ  στον Άγιο Στέφανο   και αποφασίζουν την πρόταση για   διαμόρφωση 
γέφυρας επάνω από τις γραμμές η οποία θα  ενώσει την οδό Ηρώων Πολυτεχνείου με την 
Λεωφ. Μαραθώνος   , από το σημείο που θεωρεί η  ΕΡΓΟΣΕ ότι μπορεί να σκεπάσει τις 
γραμμές του τραίνου  στον Άγιο Στέφανο  στο Δήμο  Διονύσου . 
 



   
 
 
 

        Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
     ΤΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   ΑΓ. ΣΤΕΦΑΝΟΥ 
 

                                                                                ΜΠΑΜΠΑΝΙΚΑΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
 
 
 
  ΤΑ   ΜΕΛΗ :                                                                       
  ΙΣΣΑΡΗΣ  ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ                                               
  ΣΤΑΙΚΟΓΛΟΥ ΣΤΑΜΑΤΙΑ                                              
  ΚΑΣΑΠΑΚΗΣ  ΜΙΧΑΗΛ   
  ΠΑΓΚΑΛΟΣ ΜΑΡΙΟΣ     
  ΔΗΜΗΤΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ  ΑΝΝΕΤΑ  
  ΠΟΛΙΤΑΚΗ  ΦΡΟΣΩ                                               
  ΧΑΜΟΠΟΥΛΟΥ  ΦΡΟΣΩ                                          
  ΒΟΥΤΣΑΣ  ΚΑΡΑΤΖΑΣ     
                                                              


